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Referat fra møte i FAU ved Hammer skole 

29. november 2023 kl. 18.00 - 19.30 på Hammer skoles personalrom 

 

Skolens representant: Mette Karin Nordeng og Simen Blokkhus 

  

 

FAU-representanter:   

 

Til stede: 

8a Christine Lunde (leder FAU), Anbjørg Helleland og Cathinka Hagen Nielsen 

8b Anniken Wallin 

8c forfall? 

8d Bengt Østby 

 

9a forfall 

9b Anette Sture Iversen   

9c Nina Struksnes 

9d Lars Åkre, Kristin Myhren Ødegård 

 

10a Hege Nielsen 

10b Tove Kristina Høgheim 

10c Lisa Bergum Andersen 

10d forfall  
 

Fraværende: Atle Aunaas 8d, Anette Aspelund 9a, Veronica Hansen 10d 

 

Faste saker: 

 

Sak 19/23 Godkjenning av innkalling  

  Vedtak: Ingen merknader. Godkjent. 

 

Sak 20/23 Godkjenning av referat fra møte 25.10 

  Vedtak: Godkjent med følgende kommentarer etter oppfølging: 

 

- Reflekskampanje: Oppfordring om bruk av refleks. Skolen og hjemmene fortsetter å 

ha fokus på dette.  

- Kommunikasjon: Bruke flere kanaler for å synliggjøre/informere om FAU-møter og be 

om innspill til saker til «eventuelt», f.eks. legge ut info på klasse/trinnsiden på 

Facebook. 

- Skoleball for 10. trinn. Elevrepresentanter er med i komiteen. Det er satt i gang flere 

dugnader for å få ned prisen mest mulig. Det kom ønske om mulighet for å betale et 

frivillig beløp i stedet for å delta på dugnad. Komiteen har spurt FAU om bidrag, men 

FAU har ikke midler. Forslag/oppfordring om å engasjere elevene i større grad. Årets 

9. trinn anbefales å starte tidlig og f.eks. arrangere en sosial kveld for nye 8. trinn 

etter skolestart (i 10. klasse) for inntjening til skoleballet våren 2025. 
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- Forslag og diskusjon rundt et treårsløp for oppgaver for FAU knyttet til arrangementer 

som skoletur og skoleball i 10. klasse. Bør starte tidlig, f.eks. at planlegging av 

skoletur i 10. klasse starter tidlig i 8., og at skoleballet i 10. klasse starter tidlig i 9. 

- Innspill fra rektor om at skoleturtilbudet (reisemål og opplegg) bør være likt for hele 

trinnet. Videre spilte hun inn fordelene med å flytte det kommunale leirskoletilskuddet 

fra slutten av barneskolen til begynnelsen av ungdomsskolen. 

- Innspill om aktivitetsplikten, jf. Trygt og godt skolemiljø for elevene (orientering fra 

Simen). Dette orienteres om i klassene og på foreldremøtene. 

- Betalingsbaserte tjenester som Netflix. Kan skolen kreve at barna har tilgang til dette 

knyttet til skolearbeid hjemme? Ifølge skolen er ikke dette et utbredt problem. Skolen 

oppfordrer til dialog med faglærer i tilfeller hvor slike medier benyttes. 

 

 

Sak 21/23 Referat SU-møte 1.november 

- Status for det generelle bildet av elevmiljøet. Utfordringer i ungdomsmiljøet som 

Hammer kjenner igjen: Vaping, bruk av dyre klær (kan føre til merkepress og 

kjøp/salg), snitching/kultur for snitching (det er en utfordring både på skolen og ellers i 

samfunnet at man vegrer seg for å si fra fordi man er redde for represalier).  

- Forslag om at skolen informerer om hendelser/trender som skolen er bekymret for, 

f.eks. i månedsbrevet i Vigilo.  

- Innspill om/ønske om at det undersøkes om forebyggende enhet i politiet kan bistå 

skolen, f.eks. sammen med Utekontakten og SLT, og at de kommer inn tidlig i 8. 

klasse.  

- Nattravnene – et viktig tiltak for å trygge ungdomsmiljøet i Lørenskog. 

- Alvorlige hendelser som trusler, ran og overfall meldes sjelden til politiet, pga. frykt for 

represalier. På den måten underrapporteres kriminelle handlinger og blir ikke med i 

statistikken.  

- Elevundersøkelsen. Skolen legger frem resultat når det foreligger. 

   

Sak 22/23 Referat SMU-møte 1.november 

- Dusjene i garderobene har ikke adskilte vegger (såkalte dusjbåser). Mange elever 

dusjer ikke etter gym. Hva handler dette om? Vil dusjbåser gjøre at flere benytter 

dusjene etter gymtimen? Det er mindre vanlig å dusje i andre sammenhenger også, 

eksempel etter treninger/aktiviteter på fritiden.  

- Vedtak: Skolen undersøker med elevrådet hvor vidt elevene selv opplever at dette er 

et problem eller ikke. Det vil være et kostnadsspørsmål om båser skal installeres. 

Skolen presiserer at det ikke er tvang å dusje på skolen etter gymtimene/fysisk 

aktivitet. 

 

Sak 23/23 Referat LFAU 

- Første møtet er i januar.  

 

 

Sak 24/23 Informasjon fra Vinterballkomiteen (enten fra repr direkte eller ved FAU leder) 

- Se orientering i sak 20/23. 
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Innmeldte saker: 

 

Sak 25/23 Innspill fra skolen vedr elevmedvirkning i undervisningen 

- Skolen informerte kort om at elevene tas med og medvirker der det er naturlig, og sist 

i prosess med bl.a. skolens vurderingssystemer (periodeplan) 

 

Sak 26/23  Ungdomsmiljøet i Lørenskog status (diskusjonssak) 

- Se orientering i sak 21/23. 

   

 

Sak 27/ 23  FAU og natteravn i Lørenskog 

- Alle skolene i Lørenskog bør ha en representant som har kontakt med «Natteravn i 

Lørenskog».  

- Oppfordre foreldre i klassene om å engasjere seg (foreldremøte våren 2024) 

- Forslag om at Natteravn Lørenskog gir informasjon til foreldrene på vårens 

foreldremøte. Christine undersøker videre med Martin Soleid om kontakt videre her. 

 

 

Sak 28/23  Oppdatering overgangsfelt (informasjonssak) 

- Christine orienterte om at det er fattet vedtak om at fartsgrensen settes ned til 50 

km/t. Endringen vil skje i løpet av neste år. 

- Vedtaksbrev sendes til rektor (Christine ivaretar).  

 

Sak 29/23 Status kommunikasjonstiltak og FAU (skolens representant) 

- Se orientering i sak 20/23. 

 

Sak 30/23 Oppdatering forespørsel vedr mangel på digitalt tilbehør, IPAD støtte og svar  

fra skolen 

- Tove orienterte om henvendelse fra foresatt på 10. trinn om at flere elever mangler 

støtten på baksiden av læringsbrettet/I-pad’n og at mangelfullt/defekt utstyr fører til 

uheldig arbeidsstilling da læringsbrettet ikke kan støttes og holdes oppreist. Svar fra 

skolen: På den ene siden så har kommunen ansvar for å levere utstyr som elevene 

trenger og at det skal være så robust at det tåler en viss medfart (i og med at den skal 

ned og opp av sekken osv), og på den andre siden så har eleven ansvar for å ta vare 

på utstyr som lånes av skolen/kommunen og foreldrene har et erstatningsansvar hvis 

utstyr ødelegges eller mistes. Simen har rapportert videre til Skolekontoret at mange 

elever mangler støtten på læringsbrettet. I mellomtiden sikrer skolen at elevene får 

provisorisk støtte for å holde læringsbrettet oppe på tentamenene som gjennomføres 

i disse dager.   

 

 

Sak 31/23 Mulighet for glutenfri mat i kantinen.  
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- Bengt orienterte om at skolens kantine ikke ivaretar allergikeres behov, verken med å 

tilpasse varer for allergiker eller å merke varer med innhold. Eksempelvis så selges 

salat ofte med brødbiter som ikke allergikere kan spise.  

- Vedtak: Skolen undersøker med Nitor om muligheten for å separere allergener og 

merking av produkter.  

   

 

Eventuelt:  Sommeravslutning i FAU 

- Vedtak: Flertall for å arrangere Sommeravslutning for FAU, siste onsdag før 

sommerferien, på Buen restaurant på Lørenskog hus. 

 

Eventuelt:   

- Skolen orienterte helt kort at man på hjemmesiden finner informasjon om skolens plikt 

til oppfølging av trygt og godt skolemiljø (jf. Aktivitetsplikten), og det informeres om 

dette på foreldremøtene hver høst. 

  


